
PROTOKÓŁ NR X/2007 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 22 czerwca 2007 roku 
 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu  

22 czerwca 2007 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 10
00

 do godz. 14
30

. 

 

Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk otwierając sesję Rady 

Miejskiej stwierdził na podstawie listy obecności /załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu/ prawomocność obrad. Na sali obecnych było 15 radnych na 

ustawowy skład liczbowy 15 radnych. 

 

W sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 

2. Senator RP      p. Stanisław Karczewski 

3. Skarbnik Miasta i Gminy   p. Ewa Bator 

4. Sekretarz Miasta i Gminy   p. Zygmunt Bigos 

5. Radny Powiatu Grójeckiego   p. Witold Wójcik 

6. Radny Powiatu Grójeckiego   p. Krzysztof Fiks 

7. Kierownik Posterunku Policji   mł. aspirant Janusz Dobrosz 

8. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą wg listy obecności /załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu/. 

9. Mieszkańcy miasta i gminy w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

PKT 1 
Na sekretarza obrad radny p. Lech Staniszewski zgłosił kandydaturę radnego p. 

Roberta Sierajewskiego, który wyraził zgodę. W głosowaniu za – 15 na stan 

obecnych 15 radnych sekretarzem obrad został radny p. Robert Sierajewski. 

 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że każdy 

radny otrzymał proponowany porządek obrad sesji i zapytał czy są uwagi lub 

wnioski do proponowanego porządku obrad. 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska zgłosiła wniosek o 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

najniższego wynagrodzenia zasadniczego i wartości jednego punktu w złotych 

w punktowym systemie wynagradzania dla pracowników placówek 

oświatowych stanowiących jednostki organizacyjne gminy Nowe Miasto nad 



Pilicą. Uwag nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad wnioskiem 

Burmistrza Miasta i Gminy p. Barbary Gąsiorowskiej o wprowadzenie do 

porządku w/w projektu uchwały. W głosowaniu za – 15 na stan obecnych 15 

radnych wniosek został przyjęty. Przystąpiono do głosowania nad 

proponowanym porządkiem obrad sesji. W głosowaniu za – 15 na stan obecnych 

15 radnych przyjęto porządek obrad w następującym brzmieniu: 

1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2007 rok; 

b) ustalenia wysokości opłat adiacenckich od podziału nieruchomości; 

c) zatwierdzenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego i wartości 

jednego punktu w złotych w punktowym systemie wynagradzania dla 

pracowników placówek oświatowych stanowiących jednostki 

organizacyjne gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
8. Interpelacje i zapytania. 

9. Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk udzielił głosu obecnemu 

na sesji Senatorowi RP p. Stanisławowi Karczewskiemu. Senator RP p. 

Stanisław Karczewski przedstawił swoje informacje na temat przedsięwzięcia 

budowy miasteczka filmowego w Nowym Mieście nad Pilicą. Stwierdził, że 

kilka lat temu lotnisko w Nowym Mieście nad Pilicą zostało zamknięte i obok 

ks. prałata dr Stanisława Lecha był jedną z niewielu osób, które cieszyły się z 

likwidacji jednostki wojskowej z uwagi na to, że lokalizacja lotniska hamowała 

rozwój naszego regionu. Od początku swojej kadencji sprawę 
zagospodarowania lotniska stawiał za priorytet. Przez cały czas trzymał rękę na 

pulsie aby w nie doszło do zakupu lotniska na cele spekulacyjne. Uczulał 

wszystkich na taką ewentualność i starał się nie dopuścić do takiej sytuacji, 

która zaprzepaściła by rozwój naszego regionu. Wielokrotnie przedstawiał 

ofertę w Państwowej Agencji Informacji i Inwestycji Zagranicznych, w 

Ministerstwie Obrony Narodowej, w Agencji Mienia Wojskowego, w 

Ministerstwie Skarbu, Ministerstwie Gospodarki oraz u Marszałka 

Województwa Mazowieckiego i u Wojewody. Długo nie pojawiały się żadne 

interesujące i perpektywiczne oferty. Sytuacja zmieniła się diametralnie kiedy 

swoją propozycję przedstawił Polski Instytut Sztuki Filmowej. W końcu w 

Kancelarii Premiera 13 czerwca br. zostało podpisane porozumienie w sprawie 

budowy miasteczka filmowego w Nowym Mieście nad Pilicą. Jeżeli doszło by 



to do skutku a ma taką nadzieję bo p. Agnieszka Odorowicz jest osobą bardzo 

kompetentną z dużym darem przekonywania i bardzo operatywną to byłaby to 

imponująca inwestycja. Byłoby to największe miasteczko filmowe w Europie. 

Poinformował że wokół tego miasteczka powstanie wiele inwestycji bo to będą i 
hotele i gastronomia, planuje się uruchomienie kolei wąskotorowej. Ma nadzieję 
że pomimo że Łódź bardzo jest przeciwna budowie miasteczka na naszym 

terenie i przeszkody zawsze istnieją jest dobrej myśli. Dużą zasługą powstania 

miasteczka jest osobiste zaangażowanie Premiera Pana Jarosława Kaczyńskiego 

i objęcie budowy miasteczka patronatem honorowym. Osobiście zaprosił Pana 

Premiera Jarosława Kaczyńskiego do Nowego Miasta aby zwiedził całą naszą 
okolicę, chociaż nasze miasteczko jak się okazało jest znane Panu Premierowi 

bo osobiście gościł w naszym mieście zwiedzając muzeum O. H. Koźmińskiego. 

Podkreślił, że decyzja o unieważnieniu przetargu w dniu 30 maja br była 

decyzją polityczną. Będzie stworzona specjalna strefa ekonomiczna łódzka. Jego 

zadowolenie potęgują bardzo optymistyczne i życzliwe reakcje mieszkańców, 

którzy dziękują mu za zaangażowanie w związku z budową miasteczka. Jak 

zwykle sukces ma wielu ojców ale czuje osobistą satysfakcję że jego 

wielomiesięczne starania nie poszły na marne. Sołtys wsi Wola Pobiedzińska p. 

Franciszek Kozera Podziękował w imieniu sołtysów Senatorowi 

Karczewskiemu za objęcie opieką naszej gminy. 

 

PKT 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że 

protokół z poprzedniej sesji Rady był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i 

zapytał czy zachodzi konieczność czytania protokołu. Uwag i zastrzeżeń do 

protokołu nie wniesiono i został on przyjęty w głosowaniu za – 15 na stan 

obecnych radnych, czyli jednogłośnie. 

 

PKT 4 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Król Ignacy 

poinformował że Komisja w okresie międzysesyjnym odbyło się jedno 

posiedzenie w dniu 13 czerwca 2007 roku na którym zajmowano się 
następującymi sprawami: 

1. Ocena realizacji ściągalności podatków gminnych za I kwartał 2007 roku. 

Umorzenia podatkowe i ich wpływ na realizację budżetu. 

2. Informacja w sprawie wydatkowania środków finansowych przez ZUK. 

3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator przedstawiła wpływy podatku za I 

kwartał do budżetu miasta i gminy co jest wykazane w załącznikach do 

protokołu Komisji oraz poinformowała o umorzeniach podatkowych. 

Przewodniczący Komisji podał kwoty zaległości wysokiej Radzie. Komisja po 

zapoznaniu się z zaległościami w podatkach zaproponowała aby przesyłać do 



komornika wykaz osób czy firm które nie wywiązują się z zobowiązań 
podatkowych. 

Członkowie Komisji zapoznali się z wydatkowaniem środków finansowych 

przez ZUK, jest to kwota 116.688,10 zł i były to wydatki w zakresie zimowego 

utrzymania dróg, utrzymania dróg powiatowych, zakup węgla i energii. Środki 

wydatkowane są środkami wydatkowanymi za usługi wykonane dla Urzędu. 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska prosiła członków Komisji o 

zastanowienie się nad wytypowaniem rolników do odznaczeń. Poinformowała 

również o zmianach w budżecie na 2007 rok, które zostały zaopiniowane 

pozytywnie. Komisja Gospodarczo - Budżetowa zapoznała się z propozycją 
Pani Burmistrz odnośnie wyjazdu do Radomia w celu obejrzenia tamtejszego 

wysypiska śmieci. Wyjazd zaplanowano na 26 czerwca o godz. 9
00

. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Teresa Dudek poinformowała, że w 

okresie międzysesyjnym nie odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Lech Staniszewski 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno posiedzenie 

w dniu 13 czerwca 2007 roku na którym zajmowano się następującymi 

tematami: 

1. Opiniowanie projektów organizacyjnych szkół na rok szkolny 2007/2008. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Lech Staniszewski 

poinformował, że na Komisji obecni byli dyrektorzy Szkół którzy przedstawili 

projekty organizacyjne a które Komisja zaopiniowała pozytywnie.  

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej zapytał czy prawdą jest że 

złamana gałąź w parku uszkodziła samochód p. Sławińskiego, a che 

przypomnieć że jednym z wniosków Komisji było ustawienie znaku zakaz 

wjazdu do Parku. Druga sprawa to taka, że chciałby wiedzieć kto typował skład 

komisji egzaminacyjnej bo nikogo nie było z Komisji Oświaty i jeszcze jedna 

sprawa to chciałby aby Pani Burmistrz przedstawiła informację z realizacji 

wniosków które Komisja Oświatowa przekazała, bo upłynęło już pół roku i 

trzeba wiedzieć co zostało zrealizowane a co nie. Pani Burmistrz Barbara 

Gąsiorowska powiedziała, że taką informację miała przygotowaną na 

poprzedniej sesji ale Pan Przewodniczący Komisji nie życzył sobie aby ją 
przedstawiła, natomiast jeżeli chodzi o skład Komisji egzaminacyjnej to 

Burmistrz ma takie prawo wytypowania radnych w skład Komisji i był to 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk i Przewodniczący 

Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Ignacy Król, który jest nauczycielem z 

wieloletnim stażem i uważa, że te osoby były wystarczająco kompetentne. 

 

 
 



PKT 5 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła sprawozdanie  

za okres międzysesyjny tj. od dnia 25 maja 2007 roku do dnia 22 czerwca 2007 

roku: 
1. W dniu 28.05.2007 r. ogłoszono przetarg nieograniczony o wartości 

poniżej 60.000 euro na „Przebudowę i rozbudowę oczyszczalni ścieków 

w Nowym Mieście nad Pilicą”. Otwarcie ofert – 28.06.2007 r. 

2. Burmistrz Miasta i Gminy poinformowała, że w dniu 28 maja 2007 r. 

brała udział wraz z Panią Skarbnik w uroczystościach związanych z 

dniem patrona Publicznej Szkoły Podstawowej im. Kard. Stefana 

Wyszyńskiego. 

3. W dniu 2 czerwca 2007 r. przez  Nowe Miasto przejechał 10 

Międzynarodowy Etapowy Wyścig Kolarski Kobiet. Trasa trzeciego 

etapu Grójec – Rawa Mazowiecka przebiegała przez Nowe Miasto oraz 

naszą gminę. Zawodniczki trzy razy walczyły o punkty i premię na 

ulicach miasta. Pierwszy lotny finisz na Pl. Koźmińskiego, drugi – jedyna 

górska premia po przejechaniu pętli Jankowice – Żdżary – Wał – 

Domaniewice – Łęgonice na Pl. Armii Krajowej i kolejna druga lotna 

premia na Pl. Koźmińskiego. Zakończenie trzeciego etapu w Rawie 

Mazowieckiej, gdzie uczestniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Zbigniew Kacprzyk oraz Sekretarz Miasta i Gminy Pan Zygmunt Bigos. 

4. W dniu 3 czerwca 2007 r. z okazji Dnia Nowego Miasta w parku 

miejskim odbył się „Festyn Nowomiejski”. W programie wystąpili: Teatr 

iluzji dla dzieci, Zespół „Misterium”, Monika Salita, „Piotr Szefer i 

przyjaciele”, oraz gwiazda wieczoru – zespół „VASYL i cygańskie 

gwiazdy”. Były także inne atrakcje: konkursy i dyskoteka pod gwiazdami. 

5. W dniu 05.06.2007 r. podpisano umowę z Firmą Roboty Drogowe i 

Brukarskie, Budowa Kortów Tenisowych, Łęgonice Małe 22, 26 – 425 

Odrzywół na wykonanie przebudowy drogi w miejscowości Pobiedna. 

Wartość robót: 97252,30 zł. 

6. W dniu 05.06.2007 r. podpisano umowę z Zakładem Drogowo 

Budowlanym „ASDROG”, ul. Spalska 112, 97-200 Tomaszów 

Mazowiecki na wykonanie przebudowy chodników przy ul. 11 Listopada. 

Wartość robót: 60743,15 zł. 

7. W dniu 05.06.2007 r. odbył się konkurs na stanowisko Dyrektora 

Publicznego Gimnazjum w Nowym Mieście nad Pilicą, który wygrała 

Pani Teresa Musiałowska. 

8. W dniu 06.06.2007 r. podpisano umowę z „METAL-MOST”, ul. 

Warszawska 42, 26-420 Nowe Miasto na wykonanie rurociągu do 

odprowadzania wody burzowej (wąwóz koło cmentarza). Wartość robót: 

43628,49 zł. 

9. W dniu 12 czerwca 2007 r. w ośrodku wypoczynkowym w 

Domaniewicach odbyły się uroczystości 60-lecia Zakładu Doskonalenia 



Zawodowego w Nowym Mieście nad Pilicą. Zgromadzeni goście i sami 

jubilaci byli świadkami interesująco i zabawnie przedstawionej przez 

młodzież historii tej placówki oświatowej i jej dnia powszedniego. 

W imieniu moim oraz całego samorządu gratulacje i życzenia wszystkim 

współpracownikom Centrum Kształcenia Zawodowego w Nowym 

Mieście nad Pilicą na ręce Jerzego Wątroby prezesa Zarządu Zakładu 

Doskonalenia Zawodowego w Kielcach złożył Sekretarz Miasta i Gminy 

Pan Zygmunt Bigos. 

10. W dniu 13 czerwca 2007 r. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara 

Gąsiorowska brała udział w uroczystości podpisania porozumienia w 

sprawie budowy Miasteczka Filmowego w Nowym Mieście nad Pilicą. W 

obecności Pana Premiera Jarosława Kaczyńskiego, Ministra Kultury i 

Dziedzictwa Narodowego, Ministra Obrony Narodowej, Dyrektora 

Polskiego Instytutu Sztuki Filmowej, Prezesa Stowarzyszenia Filmowców 

Polskich, Marszałka Województwa Mazowieckiego oraz prezesa 

Krajowej Izby Producentów Audiowizualnych podpisano porozumienie o 

budowie miasteczka filmowego w Nowym Mieście nad Pilicą. 
11. W dniu 14.06.2007 r. ogłoszono przetarg na dowóz uczniów do szkół z 

terenu gminy Nowe Miasto nad Pilicą na rok szkolny 2007/2008. Termin 

składania ofert upływa dnia 5 lipca 2007 r. 

12. W dniu 15.06.2007 r. otwarto oferty na wykonanie modernizacji drogi 

transportu rolnego na gruntach wsi Domaniewice. Wpłynęły dwie oferty. 

Oferta tańsza – 234.013,41 zł brutto (Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-

Mostowych, ul. Południowa 17/19, 97-300 Piotrków Trybunalski). Oferta 

droższa – 239.986,20 zł brutto (Przedsiębiorstwo Robót Drogowych 

Zaskórski i Wspólnicy, ul. Opoczyńska 38, 26-434 Gielniów). 

13. W dniu 20 czerwca 2007 r. wspólnie z radcą prawnym UMiG, 

Przewodniczącym Rady Miejskiej i Sekretarzem Miasta i Gminy odbyło 

się spotkanie u mecenasa Kaweckiego w Radomiu w sprawie zespołu 

pałacowo-parkowego. 

14.  Na dzień 26 czerwca 2007 r. zaplanowane jest spotkanie w P.P.H.U. 

„RADKOM” w Radomiu w sprawie wstępnych rozmów dotyczących 

perspektywicznego planu gospodarki odpadami dla miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą. Nadmieniła, że na składowanie odpadów w Nowych 

Łęgonicach Gmina posiada zezwolenie do 2012 roku. P.P.H.U. 

„RADKOM” jest spółką miejską, w której 100% udziałów posiada Gmina 

Miasta Radom. 

15. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska poinformowała, że 

została zakupiona fontanna, która zostanie zmontowana na Placu 

Kościuszki w Nowym Mieście nad Pilicą, za kwotę 6.000 zł netto. 

16. Sąd Rejonowy w Grójcu wydał wyrok z powództwa Roberta Sosińskiego 

oraz z powództwa Towarzystwa Ubezpieczeń Wzajemnych „TUW” 



przeciw Gminie o odszkodowanie za uszkodzony ciągnik na promie w 

Domaniewicach w dniu 23 czerwca 2003 roku. 

Sąd zasądził od Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na rzecz Pana Roberta 

Sowińskiego kwotę 20.745,73 zł, na rzecz Towarzystwa Ubezpieczeń 
Wzajemnych „TUW” kwotę 19.169,53 zł, na rzecz Skarbu Państwa 121 

zł. Łączna kwota odszkodowania wynosi 40.036,26 zł. Do dnia zapłaty 

łącznie z odsetkami będzie to kwota ok. 43.000 zł. 

17. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska poinformowała, że 

zgodnie z ustawą z 10 kwietnia 1974 r. o ewidencji ludności i dowodach 

osobistych proces wymiany dowodów osobistych kończy się 31 grudnia 

2007 r. co oznacza, że od 1 stycznia 2008 r. stare dowody (książeczki) 

stracą ważność. Wszyscy ci, którzy nie wymienią do tego czasu starych 

dowodów na nowe, znajdą się w trudnej sytuacji, ponieważ nie będą 
mogli m.in. : 

� Załatwić formalności w urzędach, 

� Odebrać listu poleconego na poczcie, 

� Wziąć kredytu bankowego, itp. 

W naszym mieście i gminie do dnia dzisiejszego nie wymieniło starych 

dowodów na nowe 2291 osób. W związku z powyższym prosiła radnych, 

sołtysów o poinformowanie mieszkańców o obowiązku wymiany 

dowodów. Przekazała informację na ten temat – celem umieszczenia na 

tablicy ogłoszeń. 
 

PKT 6 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że na 

sesję przybył p. Andrzej Kołodziejczyk z Agencji Rynku Rolnego który chciał 

przekazać informację w sprawie dopłat z tytułu zużytego do siewu lub sadzenia 

materiału siewnego kategorii elitarny lub kwalifikowany. Szeroko omówił gdzie 

należy składać wnioski o dopłaty, terminy składania wniosków, kto może 

ubiegać się o dopłaty co producent musi spełnić aby taką dopłatę otrzymać. 
Rozdał broszury szczegółowo wyjaśniające otrzymanie dopłat oraz podał numer 

telefonu do Telefonicznego Punktu Informacyjnego w Warszawie tj. (022) 661 

72 72 i prosił o częste kontakty bo można skorzystać z wielu dopłat o których 

nie wszyscy wiedzą. 
Przewodniczący Rady p. Kacprzyk Zbigniew Poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym brał udział w uroczystościach rocznicowych nadania imienia 

szkołom tj. w Publicznym Gimnazjum oraz w PSP. Wspólnie z Sekretarzem 

Miasta i Gminy brał udział w uroczystym wręczeniu nagród laureatkom wyścigu 

kolarskiego w Rawie Mazowieckiej. W dniu 13 czerwca wraz z Sekretarzem 

udzielali wywiadów telewizji Polskiej i TVN ponieważ nie było Pani Burmistrz 

a media nasze miasteczko opanowały dosyć mocno więc byli zmuszeni do 

reprezentacji naszej gminy. Poinformował o zasadach zgłaszania kandydatów na 

ławników do Sądu Rejonowego oraz o terminie składania zgłoszeń który jest 



wyznaczony do dnia 30 czerwca br. Odczytał również Rozporządzenie Ministra 

Sprawiedliwości w sprawie szczegółowego trybu zgłaszania kandydatów na 

ławników. 

Głos zabrał Radny Powiatowy p. Witold Wójcik mówiąc że wszyscy się 
cieszymy z tej historycznej chwili jaką jest data podpisania porozumienia w 

sprawie budowy miasteczka filmowego w naszym mieście, ale uważa że wielkie 

podziękowania należą się również naszej pani Burmistrz, za zaangażowanie w 

wiele spraw, które dawniej nie byłyby możliwe do realizacji. Chciałby 

podziękować za czynienie starań w sprawie budowy zalewu o co on walczył 

latami i poprzedni burmistrz nie zrobił nic aby samorząd mógł się włączyć w 

budowę zalewu. Natomiast pani Gąsiorowska ciągle jeździ i pyta i szuka 

środków na uatrakcyjnienie naszego miasteczka. Dzięki Niej nasza Gmina 

dostała największe dofinansowanie z FOGR – u. Gdyby siedziała za biurkiem 

toby tego nie było. Uważa że otwartość Pani Burmistrz na wszelkie uwagi i chęć 
pomocy różnych środowisk jest z korzyścią dla naszego miasta i dla wszystkich 

mieszkańców. 

 
PKT 7a 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2007 rok. Poprosił 

Skarbnika Miasta i Gminy p. Ewę Bator o zreferowanie projektu uchwały. 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator poinformowała, że zmiany w budżecie 

miasta i gminy nastąpiły wskutek przyznania dotacji, zwiększenia i zmniejszenia 

dotacji. W wyniku tych decyzji dochody budżetu zwiększa się o kwotę 158 585 

zł i dochody po zmianach wynoszą 13 745 228 zł oraz wydatki zwiększa się o 

kwotę 158 585 zł , gdzie wydatki po zmianach wynoszą 15 572 137 zł. W 

wyniku powyższych zmian wysokość deficytu nie ulega zmianie. 

Poinformowała że dokonano zmiany nazwy zadań inwestycyjnych ujętych w 

załączniku nr 4 z „Modernizacja drogi we wsi Domaniewice” na „Modernizacja 

drogi transportu rolnego na gruntach wsi Domaniewice” 

oraz z „ Zakup fontanny na Plac Kościuszki w Nowym Mieście nad Pilicą” na „ 

Budowa fontanny na Placu Kościuszki w Nowym Mieście nad Pilicą”. 

Pytań nie stwierdzono. Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o 

przedstawienie opinii Komisji Budżetowej. Przewodniczący Komisji p. Król 

Ignacy stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie. 

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 15 

na stan obecnych 15 radnych uchwalono uchwałę Nr X/83/2007 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 7b 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat adiacenckich od podziału 



nieruchomości. Proponowana wysokość to 30%. Pytań nie stwierdzono, 

przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 15 

na stan obecnych 15 radnych uchwalono uchwałę Nr X/84/2007 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 7c 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego i 

wartości jednego punktu w złotych w punktowym systemie wynagradzania dla 

pracowników placówek oświatowych stanowiących jednostki organizacyjne 

gminy Nowe Miasto nad Pilicą. Poprosił Burmistrza Miasta i Gminy p. Barbarę 
Gąsiorowską o przedstawienie projektu. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara 

Gąsiorowska wyjaśniła że dokonano podwyższenia wartości jednego punktu z 5 

zł na 6 złotych. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w 

projektem uchwały. W głosowaniu za – 15 na stan obecnych 15 radnych 

uchwalono uchwałę Nr X/85/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 

 

PKT 8 
Radny p. Lech Staniszewski stwierdził, że Senator na swoją wrodzoną 
skromność nie podkreślał swoich zasług, jego zasługi są wysokie i prosił żeby 

na to zwrócić uwagę. Następne pytanie to kto decyduje i czy jest jakiś ustalony 

harmonogram decydujący o wywozie tłucznia na drogi bo na to idą pieniądze 

podatników. Sprawa następna to taka że doszły go głosy że w starej szkole w 

Rudkach robi się jakieś prace a jak wcześniej jeździli radni i sprawdzali drogi 

oraz stare budynki szkół to miało być to wyburzone. 

I jeszcze chciałby coś wiedzieć na temat naszej plaży. Chciałby również 
nadmienić, że niedawno gościli u niego państwo Gostomscy i będąc w naszym 

muzeum zwrócili uwagę na złe zabezpieczenie naszego muzeum, byli wręcz 

zdumieni, że eksponaty to jest księga Marcina Lutra i piotra Skargi nie znajdują 
się za żadnymi zabezpieczeniami. 

Burmistrz Miasta i Gminy odpowiedziała, że jeżeli chodzi o rozwożenie tłucznia 

to tym się zajmują sołtysi czy radni z danego terenu i oni informują gdzie jest 

potrzebny tłuczeń. Informacje zbiera p. Przyborek i wtedy decyduje się gdzie i 

ile tłucznia ma być zawiezione. Odnośnie budynku szkoły w Rudkach to 

faktycznie szkoła miała być zburzona, ale na prośbę mieszkańców i radnego p. 

Ignacego Króla, którzy chcieli budynek wyremontować w swoim zakresie i 

przeznaczyć go na zebrania wiejskie Urząd wyłożył 2000 zł na podłączenie 

energii elektrycznej, pozostałe prace mieszkańcy wsi wyremontowanie jednej 

części szkoły wykonali w swoim zakresie. 

Odnośnie plaży to nie jest plaża bo nie mamy ani ratownika ani żadnego innego 

zabezpieczenia. Zostało nawiezione trochę piachu i to wszystko. Odnośnie 



zabezpieczenia naszego Muzeum to zwróci na to uwagę przy podpisywaniu 

umowy z firmą która zajmuje się ochroną i monitoringiem.  

Pani Burmistrz Barbara Gąsiorowska odnośnie zarzutów w stosunku do jej 

osoby i w stosunku do osoby p. Bogdańskiej że nic nie robią więc się pochwali 

że szkoły dostały dofinansowanie właśnie dzięki pisaniu wniosków i tu by 

chciała podziękować wszystkim osobom ze szkół które brały udział w pracach i 

poświęciły swój wolny czas min. p. Bogdańskiej i p. Skarbnik. Dzięki składaniu 

wniosków na terenie Nowego Miasta zostanie wyremontowana Stacja CPN i tu 

też p. Lewecki podpowiedział, że można pozyskać środki na remont stacji. 

Kierownik Posterunku Policji chciałby zapytać czy była rozpatrywana sprawa 

monitoringu na terenie naszego miasta, bo Gmina Mogielnica przeznaczyła na 

ten cel około 200 tys. zł i tam monitoring jest, następna sprawa to taka że 

chciałby się dowiedzieć bo musi przekazać informację swoim przełożonym – 

jak jest realizowany Program Bezpieczne Grójeckie w którym nasza Gmina 

uczestniczy. Odnośnie zbierania się i zakłócania porządku na przystanku w 

miejscowości Rosocha to musi mieć konkretne zgłoszenie od osoby której to 

zakłócenie przeszkadza, bo oni jako Policja nie mają prawa ich z tego 

przystanku przegonić. Radny Powiatowy p. Krzysztof Fiks zapytał jak to jest że 

w Mogielnicy nawet jak nie było monitoringu to było przyjemnie przejechać bo 

jest porządek. Ławki są na miejscu, nie powyrywane a u nas ciągle się słyszy, że 

chuligani rozrabiają. Prosił by o wzmożenie patroli i o interwencję policji, bo 

okazuje się, że nasza Policja jest bezradna. Kierownik Posterunku stwierdził, że 

najbardziej uciążliwi są już ujęci. 

Radny p. Mirosław Binkiewicz zwrócił się z pytaniem do Przewodniczącego 

Komisji Oświatowo – Społecznej p. Lecha Staniszewskiego mówiąc, że 

osobiście głosował na p. Senatora Karczewskiego i myśli, że rolą 
samorządowców jest praca dla ludzi i dla społeczeństwa. Po wypowiedzi p. 

Staniszewskiego nie jest do końca przekonany, czy celem samorządowców, 

polityków jest budowanie pomnika własnej chwały, czy służenie społeczeństwu. 

Radny p. Lech Staniszewski odpowiedział, że służenie społeczeństwu. 

Odnośnie Bezpiecznego Grójeckiego to p. Burmistrz stwierdziła, że była na 

spotkaniu na którym był przedstawiany ale takiego Programu do tej pory nie ma 

i nic nie podpisywała ani żadnych zobowiązań ani żadnego porozumienia. Jeżeli 

taki Program będzie to oczywiście w ramach możliwości nasza Gmina włączy 

się do tego. 

Przewodnicząca osiedla Nr 1 p. Pardej Helena prosiła o wyremontowanie 

chodnika przy bloku nr 1 bo podczas deszczu piwnice w tym bloku są pełne 

wody. Jest tam do wyremontowania około 60 m2 chodnika. Przecież w tym 

bloku jest sprzedanych około 80% mieszkań i te pieniądze poszły do budżetu 

gminy a tam nic nie było robione. 

Przewodniczący rady Miejskiej w związku z wypowiedzią p. Kierownika 

Posterunku to powiedział, że trakcie roku budżetowego jest ciężko znaleźć 100 

tys. zł na monitoring. Kierownik p. Dobrosz stwierdził, że jedna kamera z 



połączeniem Internetu to nie jest aż taki duży koszt. Radny Powiatowy zapytał 

co się dzieje z telefonem za który Urząd płaci i który zakupił bo kilka razy 

dzwonił na ten numer i nikt nie odbiera. Kierownik Posterunku stwierdził, że 

telefon jest używany tylko wtedy kiedy Policjanci mają służbę, nie jest to 

telefon całodobowy. 

 

PKT 9 
Sołtys wsi zgłosił, że w Łęgonicach koło kościoła jest urwana gałąź i upadła na 

linię energetyczną i linia wisi nisko i zagraża to niebezpieczeństwu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że takie problemy zgłasza się do energetyki. 

Przypomniał o zgłaszaniu kandydatów (rolników) do odznaczeń i prosił aby to 

uczynić do końca czerwca oraz o wskazanie Starosty i Starościny dożynek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk zamknął obrady sesji 

Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała       Przewodniczył 

 

Iwona Lepa 


